
 

 

Ostrowiec Świętokrzyski, 18 września 2024 r. 
 
Or.0003.172.2024 
 

 

 

Pan 

Przemysław Cielecki 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
 
 

 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie artykułu  

w Gazecie Ostrowieckiej – informuję, że artykuł dotyczący Targowisk 

Miejskich, który ukazał się w Gazecie Ostrowieckiej nr 36(3618)   

z dnia 2 września 2024 r. nie był finansowany z budżetu Gminy  

Ostrowiec Świętokrzyski. 

 

 
 
 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
Anna Niedbała 
 

 


